



Sektionen för Informations- och Nanoteknik

TraditionsMEsterIT

Kistagången 14,

164 40 Kista

insektionen.se

## Mästarråd #6

2020-05-27, Kl. 16.00, Sal zoom



### 1. Formalia

#### 1.1. Mötets öppnande

TraditionsMästare Samuel Gren Cheadle förklarar mötet öppnat 16:06.

#### 1.2. Mötets behöriga utlysande

Mötet betraktas behörigt utlyst.

#### 1.3. Val av mötesordförande

TraditionsMästare Samuel Gren Cheadle valdes till mötesordförande.

#### 1.4. Val av mötessekreterare

Skriptmästare Amanda Baza valdes till sekreterare.

#### 1.5. Anmälda förhinder

Inga.

#### 1.6. Närvarande

Artur Amcoff, Amanda Baza, Alexander Astély, Samuel Gren Cheadle och Jonathan Randleff.

#### 1.7. Adjungeringar

Punkten utgår.

#### 1.8. Föregående protokoll

Finns på hemsidan.

#### 1.9. Fastställande av föredragslista

Föredragslistan fastställs.

### 2. Rapporter - Reports

#### 2.1. TraditionsMästare

Deltagit i Networking.

#### 2.2. Vice TraditionsMästare

Inget nytt pga Corona.

#### 2.3. PubMästare

Inget nytt pga Corona, läser alla inkomna e-mail.

#### 2.4. SkattMästare

Inget nytt pga Corona.

#### 2.5. SkriptMästare

Översatt Öråds mallen till engelska, laddat upp öråd#2.

### 3. Inkomna motioner och Interpellationer

Inga inkomna motioner eller interpellationer.

### 4. Förslag på propositioner

Inga inkomna propositioner.

### 5. Beslut

#### 5.1. Entlediganden

Punkten utgår.

#### 5.2. Tillförordnanden

Punkten utgår.

### 6. Diskussionsfrågor

#### 6.1. Arbetspassen

Borde starta 13:00 på vanlig fredags pubar. Togs upp på Örådet om att skapa en *startlista* (saker som ska ha gjort innan puben startar) samt belöning för de som jobbar sina pass, förslag är att ha en *worker of the month*.

Mötet har bestämt att detta ska tas upp i workshopen om arbetsansvar.

#### 6.2. Workshop för arbetsansvar

Dag och tid för workshopen bestäms senare när skolan öppnar upp igen.

Saker att diskutera i workshopen:

- Starttiden för arbetspass (förslagsvis 13:00)
- Start lista
- Belöning för de som jobbar (förslagsvis *worker of the month*)

Ett formulär med dessa frågor ska skickas ut innan, på så sätt kan att det enklare diskuteras under workshopen.

#### 6.3. STAD resultat

Följande personer har nu fått STAD:

- Bafoday Barrow
- Marcus Lagerman

#### 6.4. Canceled events

- Internal Party with MF pru 2020-03-21
- Open Caps with DISK KM 2020-03-22
- Vårkryssen 2020-03-29 to 2020-03-31
- Kista kampen 2020-05-03

- AG 2020-05-14 to 2020-05-17

## **6.5. Kommande event**

### **6.5.1. TMEIT meet-up**

Sker den 5.e Juni. Får bli en picknick då det är oklart om grillning är tillåtet. Mat och dryck får man själv fixa. -Förslag på ställen meetup:en kan ske: Lilla sickla och Hagaparken. En poll ska skapas vid eventets sida där man kan rösta vart man vill att meetup:en ska hålla.

### **6.5.2. Redacted**

## **7. Övriga frågor**

Punkten utgår.

## **8. Kommande händelser**

Punkten utgår.

## **9. Mötets avslutande**

Mötesordförande Samuel Gren Cheadle förklarar mötet avslutat 17:21.

---

Samuel Gren Cheadle  
Mötesordförande  
Chairman of the Meeting

---

Amanda Baza  
Mötessekreterare  
Secretary of the Meeting